

著作权专有许可使用授权书

Letter of Authorization for Exclusive Use of Copyright

《中山大学学报（医学科学版）》：

Journal of Sun Yat-sen University (Medical Sciences):

我(们)同意将本文（题目为：_____，第一作者为：_____）的著作权专有许可使用权授予《中山大学学报(医学科学版)》编辑部（下简称“编辑部”）。编辑部在被授权的有效期内对本文具有以下专有使用权：印刷版、电子版以及将来可能出现的新型媒体形式的汇编权(文章的部分或全部)、复制权、翻译权、信息网络传播权、发行权及许可文献检索系统或数据库收录权，适用地域为世界各地。编辑部有权将上述权利的全部和部分许可给第三方使用，有关该著作权专有使用及转许可的报酬包含在贵刊所付的稿酬中。

We agree to our paper “titled ” of Authorization for Exclusive Use of Copyright to Sun Yat-sen University (SYSU). The editorial department has the following exclusive rights to use this document within the authorized period of validity

The editorial department has the following exclusive rights to use this document within the authorized period of validity: Right of Compilation for print edition, electronic edition and new media edition, right of reproduction, right of translation, right of information network communication, right of distribution, document retrieval system or database collection right. The editorial department has the right to license all or part of the above rights to a third party, the remuneration for exclusive use and sublicense of the copyright is included in the remuneration paid by your journal.

我们同意编辑部对本文有权做文字修改、删节和技术性加工。首次发表前，一次性收取稿件处理费，编辑部再以其他形式出版该论文，将不再收取任何费用。论文发表后（不论以何种形式）被撤稿的稿件处理费不予退还。

We agree that the editorial department has the right to modify, abridge and technically process the text. Before the first publication, the article processing charges will be charged in a lump sum. The editorial department will not charge any fees for publishing the paper in other forms. After the publication of the thesis (no matter in

what form), the article processing charges for the withdrawn manuscript will not be refunded.

我(们)保证本文为原创作品、无一稿两投。保证本文不涉及保密及其它与知识产权有关的侵权问题，若发生以上问题，一切责任由我(们)负责。

We ensure the paper is innovative work, no duplicate submission, ensure that there are no confidentiality and other infringements related to intellectual property rights for this paper. Any liability arising therefrom shall be assumed by us once the

本文作者均具备下列条件之一：(1)参与选题和设计，或参与资料的分析 and 解释；(2)起草或修改稿件中关键性理论或其它主要内容；(3)最终同意该文发表。对本文中的各主要结论，至少有一位作者负责。本文作者排序无争议。

All the authors of this paper have the following conditions: (1) take part in project selection and design, or analysis and interpret the materials; (2) draft or modify the crucial opinion or other main content of the story; (3) content to publish the paper. At least one author is in charge of the main conclusions. There is no conflict for the order of authorship.

本文作者知晓：此授权书于《中山大学学报（医学科学版）》同意本刊发表即日起生效，有效期同著作权保护期。

All author know: The Expiration date for Journal of Sun Yat-sen University (Medical Sciences) will take effect as of the date when it is approved to be published. The validity period is the same as the copyright protection period.

所有作者亲笔签名(按照文内作者排名顺序):

All authors' Signature (According to the order of authorship)

1.	2.	3.	4.
5.	6.	7.	8.